

et améliorer l'aqueduc qui existe actuellement, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits commissaires par la loi, savoir:

1.—Un terrain de forme irrégulière, avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord-est par les terrains appartenant à la Corporation de Montréal, portant le No du cadastre 4692, et mesurant sur ledit côté 155.4; au Sud-est par la partie restante du lot No 3401, ledit côté mesurant 993.0; du côté Sud-ouest par le lot No 3406; ledit côté mesurant 87.3; du côté Nord-ouest, par les terrains appartenant à la Corporation de Montréal, portant le No 4692 et mesurant sur ledit côté 896.0, formant en superficie quatre-vingt-sept mille cinq cent quatre-vingt-six pieds, mesure anglaise (87586). Ledit terrain étant la partie Nord-ouest dudit lot No 3401 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant Village de Verdun.

2.—Un terrain de forme irrégulière avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord-est par le lot No 3401, ledit côté mesurant 87.3 pieds; du côté Sud-est par la partie restante du lot No 3406, ledit côté mesurant 387.0 pieds; au Sud-ouest par le lot No 3405, sub. 869, ledit côté mesurant 85.0 pieds; du côté Nord-ouest par la propriété de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 385.0 pieds; et contenant trente-trois mille et trente-quatre pieds (33034.0) en superficie, mesure anglaise; ledit lot étant la partie Nord-ouest du lot No 3406 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

3.—Un terrain de forme irrégulière avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord par le lot No 3406, ledit côté mesurant 85.0 pieds, du côté Est par la partie restante du lot No 3405 subdivisions 869-870, ledit côté mesurant 55.0 pieds; du côté Sud par le lot No 3405, subdivision No 871, ledit côté mesurant 85.9 pieds; du côté Ouest par les terrains appartenant à la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 55.0 pieds, formant en superficie quatre mille sept cent deux pieds (4702) mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Nord du lot No 3405, subdivisions Nos 869-870 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

4.—Un terrain de forme irrégulière avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord par le lot No 3405, subdivision No 870, ledit côté mesurant 85.9 pieds; du côté Est par la partie restante du lot No 3405, subdivisions 871-872-873-874-875 et 876, ledit côté mesurant 150.0 pieds; du côté Sud par le lot No 3405, subdivision No 877, ledit côté mesurant 85.6 pieds; du côté Ouest par les terrains de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 150 pieds, formant en superficie treize mille vingt-cinq pieds (13025) mesure anglaise. Ledit terrain étant la partie Nord du lot No 3405, subdivisions 871-872-873-874-875-876 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

5.—Un terrain de forme irrégulière avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord par le lot No 3405, subdivision No 876, ledit côté mesurant 85.6 pieds; du côté Est par la partie restante du lot No 3405, subdivisions Nos 877-878-879-880, ledit côté mesurant 100 pieds; du côté Sud par le lot No 3405, subdivision 881, ledit côté mesurant 81.5 pieds; du côté Ouest par le terrain de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 100 pieds, formant une superficie de huit mille quatre cent trente-neuf pieds (8439), mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Nord du lot No 3405, subdivisions Nos 877-878-879-880 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de Verdun.

6.—Un terrain de forme irrégulière avec poteaux en fer et en acier portant des fils pour force électrique, sus-érigés; borné du côté Nord par le lot No 3405, subdivision 880, ledit côté mesurant 81.5 pieds; du côté Est par la partie restante du lot No 3405, subdivisions Nos 881-882-883-884-885-886-887-888-889-890-891-892-893-894-95, ledit côté mesurant 381.0 pieds; du côté Sud par le lot No 3405, subdivision No 896, ledit côté mesurant 54.6 pieds; du côté

improving the existing water works, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said commissioners, viz:

1.—A lot of land or irregular figure, with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the Northeast side by the lands of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 155.4 feet; on the Southeast side by the remainder of the lot No. 3401, said side measuring 993.0 feet; on the Southwest side by lot No. 3406, said side measuring 87.3 feet; on the Northwest side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 896.0 feet, and containing eighty-seven thousand five hundred and eight-six feet in superficies, English measure (87,586.0); said lot being the Northwestern portion of lot No. 3401, on the official plan and book of reference for the Parish of Montreal, now village of Verdun.

2.—A lot of land of irregular figure, with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the Northeast side by lot No. 3401, said side measuring 87.3 feet, on the Southeast side by remainder of the lot No. 3406, said side measuring 387.0 feet; on the Southwest side by lot No. 3405, sub. 869, said side measuring 85.0 feet; on the Northwest side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 385.0 feet, and containing thirty-three thousand and thirty-four (33,034) feet in superficies, English measure; said lot being the Northwestern portion of lot No. 3406, on the official plan and book of reference for the Parish of Montreal, now village of Verdun.

3.—A lot of land of irregular figure with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the North side by the lot No 3406, said side measuring 85.0 feet; on the East side by the remaining portion of lot No. 3405, sub-division, 869-870, said side measuring 55.0 feet; on the South side by lot No. 3405, sub-division No. 871, said side measuring 85.9 feet; on the West side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 55.0 feet, and containing four thousand seven hundred and two (4,702) feet in superficies, English measure; said piece of land being the North portion of lot No. 3405, sub-divisions Nos. 869-870 on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now the village of Verdun.

4.—A lot of land of irregular figure with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the North side by the lot No. 3405, sub-division No. 870, said side measuring 85.9 feet; on the east side, by the remaining portion of lot No. 3405, sub-divisions 871-872-873-874-875 and 876, said side measuring 150.0 feet; on the South side by lot No. 3405, sub-division No. 877, said side measuring 85.6 feet; on the West side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 150 feet, and containing thirteen thousand and twenty-five feet (13,025) in superficies, English measure, said piece of land being the North portion of lot No. 3405, sub-divisions 871-872-873-874-875-876 on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now village of Verdun.

5.—A lot of land of irregular figure with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the North side by lot No. 3405, sub-division No. 876, said side measuring 85.6 feet; on the east side by the remaining portion of lot No. 3405, sub-divisions Nos. 877-878-879-880, said side measuring 100 feet; on the South side by lot No 3405, sub-division 881, said side measuring 81.5 feet; on the West by the property of the Corporation of Montreal bearing No 4692, said side measuring 100 feet and containing eight thousand four hundred and thirty-nine feet (8439) in superficies, English measure; said piece of land being the North portion of lot No. 3405, sub-divisions Nos. 877-878-879-880 on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Verdun.

6.—A lot of land of irregular figure with iron and steel poles carrying wire for electric power thereon erected; bounded on the North side by lot No. 3405, subdivision 880, said side measuring 81.5 feet; on the East side by the remaining portion of lot No. 3405, subdivisions Nos. 881, 882, 883, 884, 885, 886, 887, 888, 889, 890, 891, 892, 893, 894,